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Adem Ljajic jest jednym z graczy, którzy opuścili zespół Giallorossich w

ostatnich dniach mercato. Serb spędzi najbliższy sezon na wypożyczeniu w

Interze. W związku z występami w drużynie narodowej przeszedł dopiero

dziś testy medyczne w nowej drużynie. 

 

Na kanale tematycznym Interu mówił o swojej decyzji odnośnie transferu i jego

kulisach:

- Jestem bardzo zadowolony z przejścia do Interu, wszystko zdarzyło się w ostatnim

dniu sesji transferowej, gdy przebywałem z moją reprezentacją w Belgradzie.

Rozmawiałem z trenerem, wszystko mi wyjaśnił i od razu mu powiedziałem, że nie

chcę się nawet zastanawiać. Chciałem tutaj przyjść, koniec końców wszystko dobrze

się skończyło. Od dziś jestem graczem Interu i jestem bardzo szczęśliwy. Przed nami

derby. Rozmawiałem wiele razy ze Stankovicem o tym jak w nich grał. Grałem też z

Maiconem, mówił mi wiele razy o meczu derbowym, z pewnością jest to bardzo

ważne spotkanie. Nie mogę się doczekać wyjścia na boisko, jeśli trener da mi okazję

do gry.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

